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Protokół Nr V/2005 z dnia 27 czerwca 2005 roku

Otwarcia sesji dokonał Przewodniczący Rady Miejskiej Adam Mysiara.

Stwierdził iż obecnych jest 12 radnych co stanowi odpowiednie quorum do podejmowania prawomocnych uchwał.

Na sekretarza obrad zaproponował radnego Mariusza Gliwińskiego.

Głosowanie

9 głosów – za

Zapytał czy są wnioski do proponowanego porządku obrad.

Pan Burmistrz

- zgłosił 4 projekty uchwał:

1)     w sprawie zmian w budżecie gminy na 2005 rok,  darowizna na rzecz świetlicy
      socjoterapeutycznej, druga dotyczy przeniesienia środków na wynagrodzenie

      dla pracowników interwencyjnych i wykup gruntu pod drogę,

2)     zmieniająca uchwałę własną Nr IV/48/2005 , zmiana w ŧ 6 pkt.5, cyfrę „2%”
zastępuje się cyfrą 0,60%.

3)     Zmieniająca uchwałę własną Nr IV/47/2005 w sprawie zatwierdzenia projektu
umowy spółki ciepłowniczej,

4)     W sprawie przejęcia majątku na rzecz gminy Sędziszów.
Głosowanie

11 głosów – za

Przewodniczący odczytał porządek obrad z przyjętymi poprawkami.

Głosowanie

11 głosów – za

Ad. 2

Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji

Głosowanie

11 głosów – za

Ad. 3

Radni nie zgłaszali interpelacji.

Ad. 4

Pani Skarbnik

- przedstawiła projekty uchwał w sprawie zmian w budżecie gminy na 2005 rok:

1)     przeniesienie środków z Administracji na pracowników interwencyjnych i z rezerwy
budżetowej na wykup gruntu,

głosowanie

11 głosów – za                         uchwała Nr V/49/2005

2)     przyjęcie darowizny w kwocie 1000zł od SEFAKO ze wskazaniem na świetlicę
socjoterapeutyczną

http://bip.sedziszow.pl/?c=mdTresc-cmPokazTresc-1154-1753&amp;printXML=true
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głosowanie

11 głosów – za                        uchwała Nr V/50/2005

Ad. 5

Pan K.Chmaruk

- przedstawił projekt uchwały w sprawie udziału gminy w budowie urządzeń infrastruktury technicznej na terenie gminy Sędziszów.

Głosowanie

11 głosów – za                      uchwała Nr V/51/2005

Ad. 6

Pan K.Chmaruk

- odczytał projekt uchwały w sprawie ustalenia wysokości stawki procentowej opłaty adiacenckiej dotyczącej budowy infrastruktury technicznej na terenie gminy Sędziszów

głosowanie

10 głosów - za                        uchwała Nr V/52/2005 

Ad. 7

Pan Przewodniczący

- odczytał uchwałę w sprawie zmian w Statucie MGOPS w Sędziszowie.

Głosowanie

11 głosów – za                      uchwała Nr V/53/2005

Ad. 8

Pani A.Skiba

- przedstawiła projekt uchwały zmieniającej uchwałę własną Nr IV/48/2005 w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie porozumienia dotyczącego przygotowania i realizacji  I typu
projektu wspieranie i rozwój edukacyjny uczniów w ramach wdrażania ZPORR – Priorytetu II Działania 2.2. „Wyrównywanie szans edukacyjnych poprzez programy stypendialne”
współfinansowanego z Europejskiego Funduszu Społecznego i budżetu państwa na 2005/2006, zmiana w ŧ 6 pkt. 5 cyfrę 2% na 0.60%.

głosowanie

11 głosów – za                        uchwała Nr V/54/2005

Pani M.Jędrzejczyk

- podała zmiany do wzorcowego Regulaminu przyznawania stypendiów unijnych, wykreślamy słowo wzorcowy , wpisujemy że dotyczy Gminy Sędziszów,

-         ŧ 1 pkt 11 dopisać Komisja,

-         ŧ 9 ppkt 3 dopisać „w”

-         zał. Nr 3 ŧ 2 pkt 2 ppkt 1 wykreślić słowo „zgodnie”
zapisy merytoryczne muszą być jednorodne na terenie całego województwa.

Pan N.Jawor

- zapytał czy należy się zwrot kosztów dojazdu do szkoły?

Pani A.Skiba

- ustawa o systemie oświaty mówi , że gmina ma obowiązek dowozić dzieci do szkół podstawowych i gimnazjalnych, do ponadgimnazjalnych nie ma obowiązku i nie pokrywa
kosztów dojazdu.

Pan Przewodniczący

- poddał pod głosowanie Regulamin przyznawania stypendiów.

Głosowanie

8 głosów – za                            uchwała Nr V/55/2005
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Ad. 9

Pan Przewodniczący

- odczytał uchwałę zmieniającą uchwałę własną Nr IV/47/2005 w sprawie zatwierdzenia projektu umowy spółki. ( dotyczy zmniejszenia wysokości aportu o wartość wodociągu do
hotelu)

głosowanie

11 głosów – za                         uchwała Nr V/56/2005

Ad. 10

Pan Przewodniczący

- odczytał uchwałę w sprawie przejęcia majątku na rzecz gminy Sędziszów – majątek komunalny infrastruktury technicznej w zakresie gospodarki cieplnej w mieście Sędziszów.

Głosowanie

11 głosów – za                         uchwała Nr V/57/2005

Ad. 11

Pan Burmistrz

-         przedstawił projekt uchwały w sprawie przekazania majątku dla ZUK – dotyczy wodociągu i szamba na działkach przejętych od Agencji w Rzeszowie przy PGR

glosowanie

11 głosów – za                        uchwała Nr V/58/2005

Dyrektor ZUK

- czy gmina musi zapewnić odbiór ścieków z bloków PGR, jeden blok odłączył się i nie chce płacić za wywóz szamba, powiedzieli aby gmina płaciła.

Pan Burmistrz

- dopóki nie będzie kanalizacji, muszą płacić według stawek wynikających z kalkulacji.

Ad. 12

Pani Kierownik MGOZ

- w związku z pytaniami w sprawie dyżurów ośrodka zdrowia w soboty i dni świąteczne, wyjaśniam iż umowa z NFZ określa że te dni obstawia pogotowie zarówno wyjazdy jak i
porady ambulatoryjne. Nasi lekarze robią specjalizacje i soboty mamy zajęte, Pani Bułdak odmówiła dyżurów w soboty. Miałam dyżur w sobotę na 21 przyjętych osób tylko 3 były
chore z tego 1 osoba z naszej gminy, pozostałe przyszły po recepty. Pacjent może być przyjęty w ośrodku przez lekarza z pogotowia ale oni nie chcą przyjmować. Kierownik
Pogotowia chce wstawić swój sprzęt i mogą przyjmować.

Pan Wiceprzewodniczący

- dalej nic nie wiemy a ludzie w sobotę nie ma gdzie iść, ważne żeby pacjent był przyjęty, pogotowie tłumaczy że oni są tylko do wezwań a fakt jest taki że siedzą słuchają radia ,
palą papierosy i nic ich nie obchodzi.

Nie może tak być żeby nasi mieszkańcy byli odsyłani do Kielc. Sprawdziłem to na własnym przykładzie jaką mamy obsługę medyczną. Proszę abyśmy jako Rada pomogli to
rozwiązać, jeśli trzeba podjąć uchwałę w tej sprawie to zastanówmy się nad problemem.

Kierownik MGOZ

- nie mogę odpowiadać za pracę pogotowia, oni mają umowę z NFZ, Dyrektor NFZ powiedział że pogotowie może takie świadczenia wykonywać, swoich lekarzy nie mogę zmusić
do dyżurów.

Pan Wiceprzewodniczący

- takich lekarzy nie musimy trzymać.

Radny M.Żelezik

- do kogo podlega stomatologia, jak lekarz może mówić pacjentowi z bólem zęba, że nie zostanie przyjęty bo limit się wyczerpał, to Pani jest Kierownikiem. Proponuję
sprywatyzować i będzie porządek.

Kierownik MGOZ

- stomatolodzy mają umowy z NFZ.
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Radny M. Żelezik

- co kogo obchodzi że nie ma lekarzy, są letnicy gdy się coś stanie gdzie mają iść?

Radny T.Styczeń

- proponuję aby problemem zajęła się Komisja Zdrowia i Rada Społeczna MGOZ.

Radny J.Wiencek

- w sobotę nawet Pogotowie nie chciało mi udzielić informacji, proponuję zaprosić na rozmowę Dyrektora Pogotowia. Może się okazać, że na dyżury musimy
wyłożyć pieniądze.

Radny J.Psonak
- nie ma pieniędzy dla lekarzy z budżetu gminy, nigdzie tego nie ma bo działają sprawnie dyżury pogotowia. Jeśli będzie dużo przyjęć ambulatoryjnych to nie będzie miał kto
wyjechać i też ludzie będą niezadowoleni. Musi być wydzielone i wyposażone pomieszczenie do przyjęć ambulatoryjnych.

Radny T.Styczeń

- zapytał czy można chorego zawieźć bezpośrednio do szpitala?

Kierownik MGOZ

- nie można , musi być skierowanie z pogotowia.

Pan Burmistrz

- pewne działania muszą być podjęte,  prosiliśmy Panią Kierownik aby do czasu unormowania starać się pełnić dyżury w sobotę .Stomatologia dostała kontrakt na 3,5 etatu na
całą gminę.

Poprosił Panią Kierownik aby dyżury w sobotę były pełnione.

Kierownik MGOZ

- może podzielimy dyżury w sobotę pomiędzy 3 ośrodki zdrowia i będziemy pełnić kolejno.

Pan Burmistrz

- szczególnie w soboty musimy zapewnić dyżury, nikt nie zrozumie, że przychodzi w sobotę a lekarz nie chce go przyjąć.

Pan Przewodniczący

- w sierpniu na sesję poprosimy Dyrektora Pogotowia..

Pan Burmistrz

- Pani Naczelnik Skiba wystąpi z pismem do Dyrektora Pogotowia i wstępnie poinformuje , że będzie zaproszony na sesję.

- poruszył sprawę iluminacji świetlnej Kościoła Św. Brata Alberta w Sędziszowie, wjeżdżając od obwodnicy wokół jest ciemno, już w wielu miejscowościach takie iluminacje są
zrobione. Wnioskuję aby zastanowić się nad wykonaniem takiego oświetlenia, podkłady geodezyjne i projekt mamy wykonane nieodpłatnie. Poprosił o wyrażenie zgody na dalsze
prace i zapisanie tego zadania w budżecie.

Radny Z.Adamski

- myśmy o tym mówili również dla Kościoła w Rynku, co się stało z tym tematem?

Pan Burmistrz

- nigdy nie było decyzji o Rynku, mówiliśmy o Kościele Św. Brata Alberta, myślę że w przyszłości zajmiemy się pozostałymi kościołami.

Radny Z.Adamski

- w Rynku też jest kościół widoczny, planowaliśmy ale Burmistrz zapomniał.

Pan Burmistrz

- ks. Siudak nie był zainteresowany iluminacją kościoła.

Radny J.Psonak

- kto pokryje koszty zużycia energii?
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Pan Burmistrz

- będzie podłączone do oświetlenia ulicznego,

- jeśli będziemy robić to powinno być w miarę ładnie aby nie psuć  ogólnego wyglądu, wstępny koszt ok. 50.000zł. Proszę o umożliwienie kontynuacji tego zadania, w tym roku nie
będą to wielkie kwoty, resztę zaplanujemy w budżecie.

Pan N.Jawor

- parafia w Krzcięcicach partycypowała w budowie parkingu.

Radny M.Gliwiński

- zastanówmy się nad tym aby zrobić w obu kościołach w Sędziszowie.

Pan Burmistrz

- proces projektowania i uzgodnień trwa, tutaj już mamy dokumenty, następne będziemy planować.

Pan Wiceprzewodniczący

- jeśli nie rozpoczniemy zmarnujemy pracę projektantów, którzy zrobili to nieodpłatnie. Zastanówmy się czy zaczynamy następne będziemy planować później. Proszę abyśmy na
apel Burmistrza odpowiedzieli pozytywnie i dali zgodę na kontynuację prac, w tym roku potrzebna jest kwota ok. 1200zł.

Pan N.Jawor

- projekty robi się wtedy gdy są pieniądze.

Radny T.Styczeń

- trzeba mieć zgodę Proboszcza.

Pan Burmistrz

- takie myślenie jak p.Jawora powodowało, że przez 8 lat na wszystko brakowało, bo każdą inicjatywę przekreślano na starcie.

Pan N. Jawor

- bardzo dużo było zrobione nawet w moim terenie, społeczeństwo już was oceniło, jak Pan może mówić , że przez 8 lat nic nie zostało zrobione.

Radny Z. Adamski

- będziemy za tym oświetleniem, może również skonsultujmy z ks. Siudakiem czy chce w Rynku takie oświetlenie, wiemy że dokładał do prac przy Kościele.

Pan Burmistrz

- w niczym nie przeszkadza aby zgłosić wniosek i zmusić nas do pracy.

Pan Przewodniczący

- zapytał kto jest za rozpoczęciem prac zmierzających do wykonania iluminacji świetlnej Kościoła Św. Brata Alberta w Sędziszowie?

Głosowanie

5 głosów – za

1 głos – przeciw

5 głosów – wstrzymujących się

Radny Z. Konieczny

- ostatnio w Klimontowie były 3 pożary, nieczynne są hydranty, Dyrektor ZUK twierdzi, że należy je wymienić. Wnioskuję o ujęcie w budżecie środków na ich wymianę.

- mieszkańcy Klimontowa proszą o wydłużenie świecenia lamp ulicznych do 2400,

-  wyciąć krzaki przy drodze do łąk w Jeżowie oraz wystąpić do TPSA o podniesienie kabli telefonicznych.

Radny Z. Adamski

- odtworzenie wszystkich hydrantów to za duży koszt, myślę że 3 – 4 powinny być sprawne i oznakowane,

- podłączono wodę do biblioteki w Rynku, kto powinien płacić za pobór?
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Dyrektor ZUK

- powiedziałem że nie ma kogo obciążyć.

Radny R.Lechowski

- woda podłączona ale nie leci.

Ad. 13

Przewodniczący zamknął obrady sesji Rady Miejskiej w Sędziszowie.

                                             Na tym protokół zakończono
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